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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Εκ του πρακτικού της υπ' αριθ. 9/26-3-2013 

συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας 

 

Αριθμός απόφασης:  137/2013 

Περίληψη 

Οικονομική ενίσχυση του Εκπολιτιστικού Συλλόγου Νάουσας « Ο ΠΥΡΣΟΣ»  

 

Στη Νάουσα και στο Δημοτικό κατάστημα, σήμερα 26
η
  του μηνός Μαρτίου  2013 ημέρα 

Τρίτη  και ώρα 20.00, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Νάουσας 

ύστερα από τη με αριθμ. πρωτ. 8601/21-3-2013 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου που επιδόθηκε 

σε όλα τα μέλη του Συμβουλίου και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 Ν. 

3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87). 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών βρέθηκαν 

παρόντα 26 μέλη και ονομαστικά: 

 

                      ΠΑΡΟΝΤΕΣ             ΑΠΟΝΤΕΣ 

                         Δημοτικοί Σύμβουλοι                    Δημοτικοί Σύμβουλοι 

 

1. Γκαρνέτας Ιωάννης , Πρόεδρος  1.Λογδανίδης Ευστάθιος                                                                         

2. Τεληγιαννίδης Θεόφιλος, Αντ/δρος 2. Ράλλη Σοφία 

3. Δάγγας Στέλλιος, Γραμματέας                                  3. Τζώρτης Βασίλειος 

4. Ιτσκάρα - Θανασούλη Ευδοξία           4. Φουντούλης Γεώργιος 

5. Αδαμίδης Παύλος                                                       5. Παρθενόπουλος Ιωάννης  

6. Τσαγκαλίδου - Τσεχελίδου Παρθένα                         6. Υφαντίδης Αχιλλεύς 

7. Βασιλείου Γεώργιος                                                   7. Παπαϊωάννου Δημήτριος  

8. Γιαννούλης Ιωάννη 

9. Παππάς Χρήστος      

10. Βαδόλας Εμμανουήλ Οι οποίοι δεν προσήλθαν 

11. Παπαδόπουλος Κων/νος   αν και νόμιμα κλήθηκαν        

12. Καρυδά – Μυλωνά Μαρία                    

13. Ηλίας Γεώργιος  

14. Γιάντσης Γεώργιος  

15. Βράντσης Θωμάς       

16. Μαραντίδης Παναγιώτης                                                 

17. Μπουρδάνος Αντώνιος 

18. Χαλκιάς Γεώργιος 

19. Δεληχρήστου – Τσίλη Ευαγγελία          

20. Ιωσηφίδου-Αποστόλου Παναϊλα (Ίλια)  

21. Κελεσίδης Ιωάννης 

22. Παπαθεοδώρου Γεώργιος   

23. Γώγος Βασίλειος 

24. Σέπκας Δημήτριος 

25. Καρτσιούνης Γεώργιος 

26. Λακηνάνος Αγγελάκης    

 

 

 

 

ΑΔΑ: ΒΕΑΣΩΚ0-Ο3Υ



2 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

 

1. Μωϋσίδης Αναστάσιος      Τ.Κ. ΡΟΔΟΧΩΡΙΟΥ 

2. Αλματζής Χρήστος Τ.Κ. ΣΤΕΝΗΜΑΧΟΥ 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

 

1. Μπαλτατζίδης Σπύρος                                         Δ.Κ. ΚΟΠΑΝΟΥ  

2. Τσουκαλάς Θωμάς                                               Δ.Κ. ΝΑΟΥΣΑΣ 

3. Νησιώτη-Χατζηκαλλινίδου  Πετρούλα               Τ.Κ. ΑΓΓΕΛΟΧΩΡΙΟΥ 

4. Πασχούλας Βασίλειος     Τ.Κ. ΑΡΚΟΧΩΡΙΟΥ 

5. Φανιάδης Θεόδωρος                                            Τ.Κ. ΓΙΑΝΝΑΚΟΧΩΡΙΟΥ 

6. Αντωνίου – Μάμαλη Μαρία   Τ.Κ. ΕΠΙΣΚΟΠΗΣ 

7. Τσαλίλη-Θεοδωρίδου Χριστίνα   Τ.Κ. ΖΕΡΒΟΧΩΡΙΟΥ 

8. Τομπουλίδου-Αλιτζανίδου Ζωγράφα (Φούλη)   Τ.Κ. ΛΕΥΚΑΔΙΩΝ  

9. Τσαπακίδης Χαράλαμπος                                    Τ.Κ. ΜΑΡΙΝΑΣ 

10. Διάκογλου Νικόλαος  Τ.Κ. ΜΟΝΟΣΠΙΤΩΝ 

11. Πρόϊος Χρήστος    Τ.Κ. ΠΟΛΥΠΛΑΤΑΝΟΥ 

12. Γεωργιάδης Σταύρος     Τ.Κ. ΧΑΡΙΕΣΣΑΣ 

 
 

Ο Δήμαρχος κ. Αναστάσιος Καραμπατζός προσκλήθηκε και παρίσταται στη συνεδρίαση.  

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και η κ.Λύτη Καλλιόπη υπάλληλος του Δήμου για την τήρηση 

των πρακτικών.  

Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το 29
ο
 θέμα της ημερήσιας 

διάταξης έθεσε υπόψη του Συμβουλίου το από 1-3-2013 έγγραφο του ΕΚΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΥ 

ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΝΑΟΥΣΑΣ Ο ΠΥΡΣΟΣ   (αριθμ. πρωτ. Δήμου 7213/7-3-2013) με το οποίο ζητάνε 

την οικονομική ενίσχυση του Συλλόγου  με το ποσό των 6.000 ευρώ,  προκειμένου να καλυφθεί 

μέρος της δαπάνης του 24
ου

 Φολκλορικού φεστιβάλ CIOFF-ΠΥΡΣΟΥ ΝΑΟΥΣΑΣ που θα 

πραγματοποιηθεί 2-8 Ιουλίου 2013. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο λόγος στον κ. Βαλσαμίδη Εμμανουήλ Πρόεδρο της Επιτροπής φεστιβάλ του 

συλλόγου «Ο ΠΥΡΣΟΣ». 

ΒΑΛΣΑΜΙΔΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ: Με χαρά θα πω ότι πριν από 2 χρόνια αναλάβαμε τον ΠΥΡΣΟ 

στα πρόθυρα της διάλυσης του και φυσικά και το φεστιβάλ, με μια χρονιά που δεν είχε γίνει και πιο 

μπροστά με κάποιες χρονιές που είχε γίνει, εκ των ενόν ,σήμερα η διοίκηση του ΠΥΡΣΟΥ και η 

επιτροπή στήριξης του φεστιβάλ ενιαίο νομικό πρόσωπο , σύμφωνα με το καταστατικό βρίσκεται 

στην ευχάριστη θέση να πει , να αναφέρει στο σεβαστό σας συμβούλιο, ότι το φεστιβάλ έφτασε πιο 

ψηλά από εκεί που ήτανε και στα πιο καλά του χρόνια και αυτό θα το δούμε στο καινούριο έτος 

αρχές του Ιουλίου.  

Ξέρουμε και είχα δόση μια υπόσχεση στο σεβαστό σας συμβούλιο , την προηγούμενη φορά που 

είχα έρθει και είχαμε ζητήσει αν θυμάστε 15.000 ευρώ , ευχαριστούμε και πάλι για τις 8.000 ευρώ 

που μας δώσατε τότε , γαλαντόμος θα πω ο Δήμος σε αυτές τις καταστάσεις , σε αυτή την 

κατάσταση που βρισκόμαστε .  

Είχα δώσει τότε μια υπόσχεση ότι με τους συνεργάτες μου θα προσπαθήσουμε ώστε το φεστιβάλ 

αυτό , το οποίο είναι πρώτης τάξεως προβολή της πόλης,  ανά τα πέρατα της γης , περάσανε τις 60 

οι χώρες που ζητούν να στείλουν συγκροτήματα και τα συγκροτήματα μεμονωμένα τα 500 αυτή 
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την στιγμή και κάθε μέρα έρχονται αιτήσεις, από χώρες που εγώ προσωπικά επειδή έτυχε στην 

κατοχή να μην κάνουμε γεωγραφία ,δεν ξέρω και που βρίσκονται .  

Είχα υποσχεθεί λοιπόν να φροντίσω και πάλι λέω με τους συνεργάτες μου να απαλλάξουμε τον 

Δήμο από οικονομική συμμετοχή , να το κάνουμε θυμάμαι την λέξη που είχα χρησιμοποιήσει 

αυτοδύναμο οικονομικά το φεστιβάλ.  

Δεν θα χρειαστούμε πολλά  αυτή  την χρονιά έχουμε υποβάλλει μια αίτηση για 6.000 ευρώ, θα 

αποδεχτούμε όποια απόφαση πάρετε  εσείς αλλά βλέπω σταδιακά ότι απομειώνεται ως και θα 

εξαφανιστεί η συμμετοχή του Δήμου στα έξοδα του φεστιβάλ , πως θα το κάνουμε δυνατό αυτό;   

να μην σας απασχολήσω πολύ θα βάλουμε τους φορείς μέσα οι οποίοι πρέπει να συντρέξουν σε 

αυτό το φεστιβάλ .  

Ωφελείτε η χώρα μας τα μέγιστα και ωφελείτε και ο τόπος πολύ . Εκείνο που έχω να υποσχεθώ 

αυτή την στιγμή είναι ότι, αυτό το φεστιβάλ θα ξεπεράσει όλα τα προηγούμενα φεστιβάλ .  

Τίποτα άλλο σας ευχαριστούμε πάρα πολύ , εκείνο που ξέρω και δεν θέλω να εκμαιεύσω την 

απάντηση σας , είναι ότι το φεστιβάλ το θέλει η Νάουσα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πάρα πολύ θέλει κάποιος να τοποθετηθεί; 

ΛΑΚΗΝΑΝΟΣ: Μπορεί άλλες χρονιές να υλοποιήθηκε αυτό, υπάρχει το ενδεχόμενο κάποια μέρα 

ή κάποιες ώρες και στις υπόλοιπες Κοινότητες ή σε μια Κοινότητα στο κέντρο να γίνει κάποια 

παράσταση; Να γίνει κτήμα όλου του Δήμου πλέον . 

ΒΑΛΣΑΜΙΔΗΣ: και πέρσι το προσπαθήσαμε αυτό με τον κ. Δήμαρχο και τον κύριο αν θυμάμαι 

καλά , Βασιλείου νομίζω , ναι με τον κ. Βασιλείου να απλωθεί το φεστιβάλ κάτω . 

Δεν στάθηκε  δυνατό να γίνει αυτό το πράγμα πέρσι , αλλά φέτο δεν θα περιμένουμε βοήθεια από 

κάτω θα πάμε μόνοι μας κάτω, είναι υπόσχεση.  

ΓΩΓΟΣ: Αν έχετε την συνδρομή κάποιων φορέων στο εγχείρημα αυτό για να καταλάβουμε και 

εμείς εδω ότι αυτά που λέτε όντως γίνονται και για εθνικούς λόγους ; 

ΒΑΛΣΑΜΙΔΗΣ: Δεν πρέπει να πάρουν δημοσιότητα μερικά πράγματα , εγώ θα πω αυτά τα οποία 

μπορώ να πω αυτή την στιγμή .  

Ο προϋπολογισμός μας είναι 51.000 και κάτι , πολύ συμμαζεμένος αλλά με δυνατές ενισχύσεις από 

ορισμένες πλευρές .  

Ήταν δύσκολο, δύσκολο για αυτή την χρονιά να πούμε στον κεντρικό CIOFF  εμείς θα 

παρανομήσουμε  γιατί δεν μπορεί να βγει το φεστιβάλ τα μισά από τα συγκροτήματα θα έρθουν 

καταβάλλοντας τα δικά τους τροφεία , λυπάμαι που το λέω , λυπάμαι , αλλά δεν μπορούσαμε να 

κάνουμε διαφορετικά και σιωπηρώς έχουμε την συγκατάθεση , την κατανόηση του κεντρικού 

CIOFF , δεν γίνεται, δεν έγινε πουθενά αυτό σε παγκόσμια κλίμακα χωρίς να του κατεβάσουμε την 

ταμπέλα .  

Σε εμάς επετράπη για φέτο και έξι συγκροτήματα , θαυμάσια συγκροτήματα έρχονται 

καταβάλλοντας τα τροφεία τους , πως τα βρήκαν από το Υπουργείο πολιτισμού το δικό τους ή 

οπουδήποτε δεν το ξέρω εγώ .  

Άλλα έξι και εκεί είναι ,αυτό τους είπαμε ότι μπορούμε να κάνουμε , έρχονται με όρους CIOFF , 

όροι CIOFF σημαίνει τους παραλαμβάνουμε στα σύνορα ή στο αεροδρόμιο τους πληρώνουμε ένα 

χαρτζιλίκι την ημέρα 3 ευρώ το άτομο και την κίνηση τους που δεν είναι μικρή , Αθήνα , Νάουσα , 

γύρω αυτοκίνητο κ.λ.π ξανά πίσω Αθήνα , επί έξι θα δείτε ,  έχω καταθέσει και τον προϋπολογισμό   

κ. Δήμαρχε τον έχετε και τον προϋπολογισμό έτσι δεν είναι ; αυτά τα 51.000 μαζί με τα πόσα 

χρήματα θα φέρουν αυτά τα παιδιά από έξω θα πέσουν μέσα στην Νάουσα σε μία εβδομάδα τι θέλω 

να κρύψω; Τι θέλω να κρύψω; Θα πω… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Βαλσαμίδη συντομεύετε σας παρακαλώ πάρα πολύ γιατί έχουμε … 

ΒΑΛΣΑΜΙΔΗΣ: Τελειώνω , ναι  ναι τελειώνω , έχουμε υποσχέσεις και από το Υπουργείο 

Πολιτισμού και από το Υπουργείο Μακεδονίας Θράκης και προχωρούμε στις επαφές μας , στόχος 

μας είναι και το Υπουργείο Τουρισμού το οποίο μας είπε δεν έχει χρήματα για τέτοιες ιστορίες , 

εμπάσει περιπτώσει εμείς θα πάμε να δούμε  τους ανθρώπους εκεί και πιστεύω ότι κάτι  θα κάνουμε 

γιατί; γιατί; και αυτό ενδιαφέρει σε όλους,  15 φεστιβάλ CIOFF έμειναν τρία το εξής  ένα και 
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αντιστρόφως, αντιθέτως κανένα φεστιβάλ φολκλορικό δεν οργανώνονταν στην Ελλάδα αυτή την 

στιγμή οργανώνονται 15 φεστιβάλ , 1-2 από την Ρουμανία στην Ελλάδα , 4-5 από το Βελιγράδι και 

τα υπόλοιπα από τα Σκόπια . 

 Έχω καταθέσει παλαιότερα , έχω επιδείξει και έχω κάνει και αναφορά και στον Περιφερειάρχη 

κ.λπ. του τα έστειλα όλα για να ξέρουμε για να ξέρει τι γίνεται , λοιπόν ανεξάρτητα από αυτό ο 

πολιτισμός δεν έχει σύνορα , ανεξάρτητα από αυτό εμείς τι μπορούμε να κάνουμε για να 

κρατήσουμε αυτό το παράθυρο ανοιχτό στον κόσμο, σας ευχαριστώ πολύ . 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε και εμείς πάρα πολύ , ο κ. Καρτσιούνης έχει τον λόγο. 

ΚΑΡΤΣΙΟΥΝΗΣ: Θα είμαι έτσι πολύ σύντομος , εμείς στηρίζουμε τον λαϊκό πολιτισμό, όπως 

στηρίξαμε και την πρώτη φορά που ήρθε ο κ. Βαλσαμίδης για να μας μιλήσει απλά θα ήθελα να πω 

ότι μας ανησυχεί λίγο ο σκοπός το να είναι το φεστιβάλ αυτοδύναμο με την έννοια ότι να μην  

αποκτήσει εμπορικό χαρακτήρα . Εμείς πιστεύουμε ότι πρέπει να ενισχυθεί είναι καθήκον 

οικονομικά ή τοπικά όσο είναι δυνατόν , αλλά βασικά το Υπουργείο πολιτισμού από εκεί πρέπει και 

με την στήριξη του Δήμου πρέπει να διατεθεί αυτό τον χρηματικό ποσό. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Δήμαρχε πρέπει να κλείσετε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Καταρχήν  να ευχαριστήσουμε και τον κ. Μανώλη Βαλσαμίδη και τον Ζολώτα και 

τον κ. Νίκου που είναι εδώ , έτσι προχωρημένη η ώρα ήρθαν οι άνθρωποι να υποστηρίξουν έτσι με 

σθένος και με διάθεση το αίτημα τους και τον κ. Νίκου πέρσι δεν τον έβλεπα στην διοίκηση μάλλον 

είναι καινούργιο μέλος , αλλά και με τον Μανώλη και με τον Σπύρο πέρσι έτσι πραγματικά 

παλέψαμε και εγώ κατά ένα πολύ μικρότερο μέρος , εσείς πολύ περισσότερο βέβαια και θέλω να 

σας συγχαρώ έτσι για την ζωντάνια και την διάθεση σας πραγματικά να κρατήσετε την φλόγα του 

ΠΥΡΣΟΥ αναμμένη.   

Πέρσι συμβάλαμε με 6.000 ή 8.000,   6.000 ευρώ ήτανε πέρσι , τώρα πως τα κατανέμεται εσείς  

κ. Βαλσαμίδη δεν το ξέρουμε , αυτό δεν είναι δικό μας θέμα το πώς κατανέμεται εσείς θα μπορούσε 

να σας τα δώσει ο σύλλογος σας όλα έτσι . 

 Που θέλω να καταλήξω είναι το 24
ο
 και πραγματικά είναι ευθύνη και χρέος ολονών μας να το 

κρατήσουμε πριν από την διοίκηση Αντωνίου –Τασιώνα και των υμών ήταν και η διοίκηση του 

Δήμου του Βαδόλα ήταν η διοίκηση του Χονδρογιάννη  του Γιώργου ήταν η διοίκηση του 

Σεπιτάνου πραγματικά και όλες αυτές οι διοικήσεις, δια των Προέδρων και όλα τα μέλη και 

προσπάθησαν τα μέγιστα , έτσι να το κρατήσουν και το κρατάν με νύχια και με δόντια και τελικά 

όμως βλέπω ότι, το κύριο βάρος το σηκώνει ο σύλλογος  ΠΥΡΣΟΣ δια των μελών του και μάλιστα 

είμαι σίγουρος , ότι βάζετε και από την τσέπη σας  και ο Δήμος .  

Πέρσι δηλαδή το ξέρω και από τις δικές σας τις μεταξύ μας επικοινωνίες ότι δυστυχώς ούτε από 

την Αντιπεριφέρεια είχαμε κάποια ενίσχυση, ούτε και από το Υπουργείο και πολύ φοβάμαι  ότι δεν 

θα έχουμε και φέτος .  

Είναι καλές οι προτάσεις σας αυτές που έχετε ,για 50 από όσες χώρες 56 -60 χώρες , ναι προφανώς 

δεν μπορεί μιλάτε για 400 άτομα , η βοήθεια του Δήμου οπωσδήποτε , στο πολιτικό, στο 

διαδικαστικό στο διαχειριστικό κομμάτι το να μπορέσουμε να φιλοξενήσουμε εκεί είτε στο ΚΠΕΕ 

με τα κρεβάτια που έχει είτε και στην σχολή , την πρώην σχολή θα είναι προφανώς θα είναι έτσι 

άμεση η βοήθεια μας , όμως θα πρέπει να ξέρετε και λυπάμαι που το λέω αυτό ότι φέτος είναι μια 

διαφορετική χρονιά από όλες τις προηγούμενες .  

Πέρσι να πούμε και να θυμίσουμε ότι δώσαμε γύρω στις 165.000 ευρώ σε όλα τα πολιτιστικά μας 

σωματεία και ήτανε πρόθεση μας να στηρίξουμε τον πολιτισμό βεβαίως με μια κατηγοριοποίηση με  

μια διαβάθμιση έτσι , οι Μπούλες , ο ΕΟΣ , ο ΦΑΣ Νάουσα , τα ΛΕΥΚΑΔΙΑ που είναι στην  

Δ΄ Εθνική , Ο ΠΥΡΣΟΣ είναι κάποιοι σύλλογοι που έχουνε μια μακρόχρονη δραστηριότητα έχουνε 

ποικίλη δραστηριότητα έτσι σε σχέση με κάποιους άλλους που έχουνε χαμηλότερες , μικρότερες 

δράσεις , 165.000 ευρώ και μάλιστα στο επόμενο θέμα, θα δείτε ότι αρκετά από αυτά τα χρήματα 

δεν τα έχουμε πληρώσει ακόμη για αυτό και επανατοποθετούμε το θέμα σήμερα για να πάρουν τα 

χρήματα που τους υποσχεθήκαμε και πήραμε απόφαση το Δημοτικό συμβούλιο να τα πληρώσουμε. 

Τι θέλω να πω με αυτό ότι σε συνδυασμό και με την πρόσφατη απόφαση που πήραμε για την 
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διοργάνωση των εκδηλώσεων της αποκριάς οι οποίες ήταν κατά το ½ από τον περσινό 

προϋπολογισμό την αποκριά που είναι ένα δρώμενο μια δράση τέλος πάντων του Δήμου , σαν 

Δήμος καθαρά κανένα σωματείο , υπάρχουνε συνεπικουρούντα τα σωματεία , το ίδιο μεθαύριο θα 

πάρουμε απόφαση και για το  Ολοκαύτωμα έτσι την αποκριά από 96.000 την κατεβάσαμε στις 

30.000.  

Το ολοκαύτωμα  από 30.000 θα το κάνουμε 15.000 βλέπετε ότι από παντού έχουμε περιστολές , θα 

μου πείτε στην περίοδο της κρίσης Δήμαρχε  ο πολιτισμός είναι το αντίδοτο , είναι , είναι  το μέτρο 

κλπ δεν πρέπει να κάνουμε εκπτώσεις εκεί , συμφωνώ αλλά το να πούμε 6.000 και 10.000  θα ήταν 

εύκολο να πούμε όλοι μαζί να πάρουμε 10.000 δεν θα μπορέσουμε να τα δώσουμε κ. Βαλσαμίδη 

και κύριοι, δεν θα μπορέσουμε να τα δώσουμε , είμαστε στενά , είμαστε δύσκολα και  εμείς 

περιμένουμε χρηματοδοτήσεις μας έχουν κλείσει την στρόφιγγα  σε όλα δεν υπάρχει ούτε ενίσχυση 

στα εικαστικά , δεν υπάρχει στην Εστία Μουσών , δεν υπάρχει στο κολυμβητήριο , όλα παλεύουμε 

να τα καλύψουμε εξ ιδίων , για αυτό ερωτηθήκατε αλλά και εσείς δεν έχετε διαβεβαίωση από τους 

παρακάτω ώστε να πείτε ότι ξέρεις ο παράγων μου υποσχέθηκε 5.000 , 5.000 αυτά , 3.000 φοβάμαι 

ότι θα μας αφήσουνε έκθετους και μετέωρους .  

Θα πούμε ένα πολύ μικρότερο προϋπολογισμό αυτά που θα μπορέσουμε να δώσουμε κ. Βαλσαμίδη 

, αυτά που θα μπορέσουμε να δώσουμε γιατί δεν θα χρηματοδοτήσουμε  άλλα σωματεία έτσι πέρσι 

δώσαμε 165.000 στα αθλητικά , φέτος έχουμε στον προϋπολογισμό 20.000 για τα αθλητικά 

σωματεία και 40.000 για τα πολιτιστικά από τα οποία 40.000 μείον 25.000 δώσαμε για την αποκριά 

, αυτά ήταν της αποκριάς δεν υπάρχουν άλλα χρήματα.  

Δηλαδή δώσαμε της  Μπούλες , τον Πυρσό, το Λύκειο , η Εύξεινος Λέσχη που βγήκαν είναι από 

αυτά τα χρήματα που θα έπαιρναν ως σύλλογοι , αυτοί που συμμετέχουν στις εκδηλώσεις της 

Αποκριάς .  

Πραγματικά και εγώ θα ήθελα να πω έξι , αυτά που ζητάτε και δεν θα μπορέσουμε να τα δώσουμε , 

δεν θα μπορέσουμε να τα δώσουμε , προτείνω δηλαδή να είναι μικρότερος ο προϋπολογισμός να 

πούμε 2.000 ευρώ για να μπορέσουμε να τα δώσουμε  κ. Βαλσαμίδη ξέρω ότι δυσκολεύεστε αλλά 

θα δυσκολευτούμε και εμείς , δηλαδή θα έλεγα αντί να καλέσουμε 10 χώρες , έτσι , καλέστε 4 απλά 

δηλαδή τώρα να κρατήσουμε την αναπνοή μας , ας μην εκτιναχθούμε με 400 άτομα , ας έχουμε  

150 να το διατηρήσουμε γιατί είναι δύσκολες οι εποχές και θα είναι δύσκολα για εμάς να τα 

πληρώσουμε , έτσι με όλη την ειλικρίνεια σας μιλώ  και με όλο το σεβασμό για την προσφορά σας 

και για την συμμετοχή σας τόσα χρόνια . 

ΓΩΓΟΣ: Δήμαρχε το 2.000 είναι εξευτελιστικό ποσό έτσι για ένα τέτοιο σύλλογο του 

διαμετρήματος  του ΠΥΡΣΟΥ που θα μας προσβάλλει σε όλο τον κόσμο, λοιπόν ας περικόψουμε 

από κάπου άλλου κάποιες δαπάνες δηλαδή και το Ολοκαύτωμα ας μην τους ταΐσουμε μια φορά, δεν 

θα πάθουν τίποτα . 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: και πέρσι δεν τους ταΐσαμε .. 

ΓΩΓΟΣ: και ας δώσουμε στον ΠΥΡΣΟ που θα μας προβάλει και για εθνικούς λόγους άλλα πολύ 

περισσότερο για εμάς εδώ , έχουμε ένα θεσμό πολιτισμό , όπως είπατε και εσείς απέναντι στην 

κρίση εμείς αυτό που μπορούμε  να τους δείξουμε είναι ο πολιτισμός μας , διπλασιάστε το ποσό , 

εγώ είναι της γνώμης να διπλασιάσετε το ποσό. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κάποια άλλη πρόταση υπάρχει , ναι κ. Ιωσηφίδου. 

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: 20% να το κόψουμε από πέρσι , δεν τα κάναμε όλα 20%.. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: πενήντα τα κάναμε . 

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: ε όχι 50 , τις προσλήψεις 20% δεν τις κόψαμε τώρα προηγουμένως .. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άλλο οι προσλήψεις άλλο τα …κάποιος άλλος έχει … 

ΚΑΡΤΣΙΟΥΝΗΣ: Δεν μπορεί ο Δήμαρχος , εδώ μια ερώτηση , δεν μπορεί ο Δήμος ή ο Δήμαρχος  

να πιέσει τον Καράογλου που είπατε να …ε πως γιατί ; για ποιο λόγο ;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν υπάρχει … 

ΚΑΡΤΣΙΟΥΝΗΣ: Μιλάμε ότι είναι φεστιβάλ με διεθνή… 
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ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: Τι πρόταση κ. Πρόεδρε εσείς ξέρετε ότι μπορείτε παραπάνω αυτό.. εμείς δεν 

κάνουμε διοίκηση εσείς το ξέρετε αυτό . 

Μιλάνε μεταξύ τους εκτός μικροφώνου.. 

ΒΑΔΟΛΑΣ: Τυχαίνει να ήμουν κ. Πρόεδρε και χορευτής του ΠΥΡΣΟΥ όπως και του Λυκείου και 

ξέρω τον αγώνα  από πολύ κοντά και τι μεγάλη προσπάθεια γίνεται για να διατηρήσουν όλο αυτό 

το φεστιβάλ , αλλά θα ήθελα επειδή γνωρίζω και τα οικονομικά του Δήμου θα ήθελα από εδώ 

τουλάχιστον να φύγουμε με μία πρόταση με ένα νούμερο και να μην  πλειοδοτεί ο καθένας , όχι θα 

το πει ο Δήμαρχος με εσάς , θέλω δηλαδή όλοι μαζί να φύγουμε με ένα νούμερο ο Δήμαρχος το 

είπε , το είπε ο κ. Γώγος ας φύγουμε με 3.000 να; είμαστε μια χαρά. 

 Μιλάνε μεταξύ τους εκτός μικροφώνου. 

ΚΕΛΕΣΙΔΗΣ:  κ. Πρόεδρε μόνο μια παρατήρηση δεν ξέρω θα με διορθώσετε . Εγώ είμαι της 

άποψης γενικότερα έχω μια άλλη αντίληψη αλλά δεν έχει σημασία αυτό τα μεγάλα Διονύσια 

γινότανε με χορηγούς από εδώ και πέρα ο πολιτισμός έτσι θα γίνεται δεν θα υπάρχουν  

επιχορηγήσεις άλλα τώρα , σε αυτή την συγκεκριμένη στιγμή για το μέγεθος του ΠΥΡΣΟΥ και για 

αυτό που προσφέρει θα ήθελα πραγματικά αν όχι 6.000 να πάμε σίγουρα στα 4.000 διότι όταν τον 

ΙΠΠΙΚΟ όμιλο Νάουσας του δώσαμε 5.000  δεν νομίζω να προσφέρει το ίδιο έργο που προσφέρει 

και ο ΠΥΡΣΟΣ τόσα χρόνια  δηλαδή κάπου να κρατήσουμε μια ισορροπία , εντάξει εγώ μιλάω τα 

λέω ξεκάθαρα και ανοιχτά, έτσι είμαι ξεκάθαρος. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εκεί ήταν κάτι ξεχωριστό , πάθανε μία καταστροφή , εκεί κάηκε όλο το κτίριο τους 

κ.λπ. λοιπόν για να βοηθήσω να το πάμε στο 50% λοιπόν όπως η αποκριά και το Ολοκαύτωμα να 

το κάνουμε 3.000 έτσι; Για να μπορέσουμε να τα δώσουμε . 

 

Στη συνέχεια ο Δήμαρχος πρότεινε, να εγκρίνει το Συμβούλιο την οικονομική ενίσχυση του 

Εκπολιτιστικού συλλόγου Νάουσας  Ο ΠΥΡΣΟΣ  με το ποσό των 3.000 ευρώ . 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε σε ψηφοφορία την πρόταση του Δημάρχου και κάλεσε το 

Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

 

Μετά από  διαλογική συζήτηση και φανερή ψηφοφορία και αφού έλαβε  υπόψη τις διατάξεις 

του άρθρου 202 του Ν. 3463/2006. 
 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του Εκπολιτιστικού συλλόγου Νάουσας « Ο ΠΥΡΣΟΣ »  

με το ποσό των 3.000,00 ευρώ, προκειμένου να καλυφθεί μέρος της δαπάνης του 24
ου

 Φολκλορικού 

φεστιβάλ CIOFF-ΠΥΡΣΟΥ ΝΑΟΥΣΑΣ που θα πραγματοποιηθεί στις 2-8 Ιουλίου 2013. 

 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΣΥΛΛΟΓΩΝ  για το έτος 2013 έως και την παρούσα 

απόφαση 

-------------------- 

 

Τακτικά Έσοδα Δήμου Νάουσας έτους 2013  (ΚΑ Εσόδου 0.):   9.838.500 ευρώ 

9.838.500  Χ 1,5% =    147.577,50 (ανώτερο που μπορούν να επιχορηγηθούν οι 

σύλλογοι για το έτος 2013) 

-------------------- 
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Κίνηση  Κ.Α.  00.6734:   Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Συλλόγους και Σωματεία 

 

 

Αριθμός 

Απόφασης  Δ.Σ. 

  

Ενίσχυση  

Κ.Α. 

 

Μείωση 

Κ.Α. 

 

Χρέωση 

Κ.Α. 

 

 

Υπόλοιπο 

 

52/2013 

Έγκριση 

Προϋπολογισμού 

έτους 2013 

 

Προϋπολογισθείσα δαπάνη 

 

20.000 

   

20.000 

87/2013 ΙΠΠΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ   2.000 18.000 

Συνολική χρέωση   Κ.Α. 00.6734 2.000 18.000 

 

 

 

Κίνηση  Κ.Α.  00.6735:   Επιχορηγήσεις σε Πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία 

 

 

Αριθμός 

Απόφασης  Δ.Σ. 

  

Ενίσχυση  

Κ.Α. 

 

Μείωση 

Κ.Α. 

 

Χρέωση 

Κ.Α. 

 

 

Υπόλοιπο 

 

52/2013 

Έγκριση 

Προϋπολογισμού 

έτους 2013 

 

Προϋπολογισθείσα δαπάνη 

 

 

40.000 

   

40.000 

86/2013 Επιχορήγηση  (15) συλλόγων 

Για τις Αποκριές 2013 

  24.500 15.500 

88/2013 Οικον. Ενίσχ. συλλόγου 

«Όμιλος Τουριστικής 

Ανάπτυξης Νάουσας» 

(Ο.Τ.ά.Ν) 

  1.000 14.500 

137/2013 Οικον. ενίσχ .συλλόγου 

 Ο ΠΥΡΣΟΣ 

  3.000 11.500 

 

Συνολική χρέωση   Κ.Α. 00.6735    

 

28.500 

 

 

11.500 
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ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ ΚΙΝΗΣΗΣ Κ.Α. 00.6734 και  00.6735    

 

 Προϋπολογισθείσα δαπάνη Χρέωση Υπόλοιπο 

Κ.Α.  00.6734    20.000 2.000 18.000 

Κ.Α. 00.6735    40.000 28.500 11.500 

            ΣΥΝΟΛΟ 60.000 30.500 29.500 

Προκληθείσα δαπάνη, συν  την παρούσα απόφαση   :    30.500,00  ευρώ       

 Υπόλοιπο προς διάθεση :    29.500,00     ευρώ    

 

 

 

Ακροτελεύτια διάταξη 

 

Από τις διατάξεις αυτής της απόφασης θα προκληθεί δαπάνη σε βάρος του προϋπολογισμού 

του Δήμου ύψους 3.000,00 ευρώ, η οποία θα καλυφθεί από τον Κ.Α. 00.6735, όπου μετά την 

τροποποίηση του προϋπολογισμού υπάρχει γραμμένη η σχετική πίστωση.  

 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  137/2013. 
 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερησίας διατάξεως, λύεται η συνεδρίαση. 

Για το σκοπό αυτό συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως εξής: 

 

 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                 ΤΑ  ΜΕΛΗ  

      Υπογραφή όπως στην αρχή                    Υπογραφή όπως στην αρχή 

 

Ακριβές απόσπασμα 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

 

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
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